
 

 

 
 

 

Poznań, 30 grudnia 2022 r. 

 

Interpelacja 

ws. sytuacji na terenie byłych ogródków działkowych przy ul. Lechickiej w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Dnia 22 lutego 2022 roku odbyło się wspólne posiedzenie pięciu komisji Rady Miasta 

Poznania poświęcone sytuacji na terenie byłych ogródków działkowych przy ul. Lechickiej w 

Poznaniu. Uprzejmie proszę o informacje, jakie działania bądź inicjatywy zostały podjęte od 

tego czasu przez miasto w powyższej sprawie w celu rozwiązania istniejących problemów. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 

 

 


